
 

Zápis ze zasedání Akademického senátu Teologické fakulty JU 

 v Českých Budějovicích ze dne 7. května 2008 

 

 

Přítomni (bez titulů): 

Komora akademických pracovníků: Bauman, Kaplánek, Řepa, Žlábková; omluveni: Křišťan, Weis 

Komora studentů: Macků, Všetula, Pavelková 

Hosté: Kašný, Muchová (bod 3 programu) 
 

  

Zasedání zahájila a dále vedla předsedkyně AS I. Žlábková. Přítomní byli seznámeni s programem jednání. 

V návaznosti na dotaz I.Ž., zda k projednávání materiálů zaslaných společností SCIO přizvat i ředitele společnosti, 
který je právě přítomen v Č. Budějovicích, bylo dohodnuto, že senát nabídky nevyužije (v danou chvíli není projednání 

materiálů aktuální, viz níže). K programu jednání nikdo nevznesl další připomínky.  

 

Program: 

1. Projednání a schválení návrhu opatření děkana „Podmínky pro druhé kolo přijímacího řízení ke studiu na 
Teologické fakultě JU v Českých Budějovicích pro akademický rok 2008/09 - dodatek pro bakalářský studijní obor 
Pedagogika volného času v kombinované formě studia.“ 

2. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti TF JU za rok 2007. 
3. Projednání a schválení návrhu kursů CŽV na rok 2008/09. 
4. Projednání žádosti o rozšíření akreditace navazujícího magisterského oboru pedagogika volného času o 

kombinovanou formu studia. 

5. Volby děkana. 
6. SCIO. 

7. Různé. 

 

Ad 1/ Děkan představil předkládaný materiál: „Podmínky pro druhé kolo přijímacího řízení ke studiu na Teologické 
fakultě JU v Českých Budějovicích pro akademický rok 2008/09 - dodatek pro bakalářský studijní obor Pedagogika 
volného času v kombinované formě studia.“ a zodpověděl dotazy členů AS. V následném hlasování byl materiál 

schválen.  

Výsledek hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

Ad 2/  Děkan představil předkládaný materiál: „Výroční zpráva o činnosti TF JU za rok 2007“ a zodpověděl dotazy 
členů AS. V následném hlasování byl materiál schválen.  

Výsledek hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

Ad 3/  Na požádání děkana TF, L. Muchová, koordinátorka CŽV na TF JU, představila předkládaný materiál: 
„Návrhu kursů CŽV na rok 2008/09“ a zodpověděla dotazy členů AS. V následném hlasování byl materiál schválen. 

Výsledek hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

Ad 4/  Na požádání děkana TF, M. Kaplánek, garant oboru PVČ na TF, představil předkládaný materiál: „Žádost o 
rozšíření akreditace navazujícího magisterského oboru pedagogika volného času o kombinovanou formu studia“. 

K materiálu nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. Předložený materiál byl tímto projednán. 

 

Ad 5/  I. Žlábková informovala o organizačních záležitostech pojících se s volbou nového děkana TF. Shromáždění 
akademické obce (za přítomnosti rektora JU) se bude konat ve čtvrtek 15. 5. v 10:00-12:00; volba proběhne na zasedání 
AS TF 28. 5. ve 13:00-15:00. 

 

Ad 6/  Vzhledem k rozsahu materiálů zaslaných společností SCIO, termínu jejich doručení relativně krátce před 
jednáním AS TF a také naléhavějším záležitostem, jimž se musí senát věnovat (volba děkana), bylo dohodnuto, že se 
k projednání těchto materiálů senát vrátí na podzim.  
 

Ad 7/  Děkan pozval členy AS na připravované setkání pracovníků TF ke konci ak. roku. 
 

Příští zasedání AS TF se uskuteční: 28. 5. 2008, 13:00-15:00. 
 

Zapsal: P. Bauman 

7. 5. 2008 

Za správnost: I. Žlábková 
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